

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Oskar Caster den 14 januari 2015

- 1 Ordförande Oskar Caster hälsade oss välkomna och öppnade mötet
- 2 **Närvarande:** Oskar Caster, Ewa Högberg, Sven Jönsson, Liss Kjernli, Mette Stolt och Jette Willumsen
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** Årets resultat blev 8 519 kr

Ansökan har gjort om nytt bankgirokonto som skall användas vid arrangemanger tillsammans med Hörby. Sven sköter kontot i 2 år därefter går det över till Hörby. Den förening som inte sköter kontot kan alltid gå in och titta.

- 6 **Rapporter och skrivelser:**
Sven, Ewa och Bo deltog i dansen den 11/1 som Jackpots arrangerade. Intrycket var övervägande positivt och Sven och Ewa tror att de klarar att spela hos oss.

Nomineringslista till GRF skall skickas in i mitten på mars månad. Bo Larsson slutar som revisor, men Sven ställer gärna upp om vi stödjer honom.

GDF Öresund, Lomma inbjuder till dans 27/2. Entréavgift 110 kr.

Instruktörsgruppen har haft möte hos Ewa. De inspelade dansarna är dåliga och vissa finns inte. De beslutade att varje förening skall spela in 3 stycken varje. Detta skall vara klart till mitten av april. Sen skall de fortsätta med flera.

Dans i Sätöftaskolan för 3 klasser – 60 elever – 25 och 28 maj. 1 timme varje gång.

Oskar har av sagt sig posten som ordförande. Ewa går in som ordförande.

- 7 **Övriga frågor:**
Ansökan om kulturbidrag skall skickas till kommunen. Sven och Ewa samarbetar om detta.

Diskuterades om vi skall ha levande musik på kurserna. Det koster 500 kr per vecka. Beslutades att vi skall ha levande musik på kursavslutningen och kanske någon gång under terminen.

För närvarande kommer vi inte att ansöka om projektpengar till detta från banken.

I höstas hade Ingrid varit instruktör i 25 år. Beslutades att uppvakta henna med en minnessak på årsmötet. Ewa och Mette fixar detta.

Den 18 januari har vi årsmöte. Sven gick igenom de olika underlagen som han har tagit fram.

Sven tog upp möjligheten att inbjuda några personer från kursen att besöka danserna på Granbacken till subventionerat pris. Detta för att komma upp till rätt antal närvarande. Sven har diskuterat detta med Bo Persson i Hörby, men han är tveksam.

Styrelsen beslutar att testa demokratisk dans på Granbacken från och med 16/1. Oskar tar upp det med Hörby. Sven lägger ner sin röst.

8 **Nästa möte:** den 18 januari kl 18.00 på Älvkullen

9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Jette Willumsen, sekreterare

.....
Oskar Caster, ordförande

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-förening hos Sven Jönsson den 26 Februari 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet. Ewa hälsar Jessica Greiff & Gunnar Christoffersson välkomna till styrelsen.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Jessica Greiff, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson & Mette Stolt.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** Nytt konto "Dans samverkan Höör-Hörby" som är till för föranmälan till dansträffar med mat.

Balansrapport godkändes.

Dansen på Granbacken 2015-02-13 till Sweedz orkester gick med vinst på 931kr som delas på två, dvs. 466kr per förening.

- 6 **Rapporter och skrivelser:** Sparkbanksstiftelsen har beviljat ansökan om bidrag på 10 000kr för projekt att uppdatera videodatabasen på internet.
Danserna som föreningen ombads filma, Kerstins hambo, Älvkullens polka och

Träskopolka, är inspelade och styrelsen är nöjd med resultatet.

Sven Jönsson höll dans för ungdommar på sportlovet tyvärr fanns det inga intressenter.

Fundera över kursen, ett förslag är att vi bara har en grupp till hösten och att vi tar de lite svårare danserna sista timmen. Funderingar går om det blir för mycket att ändra upplägg och tider igen eftersom vi ändrat två gånger de senaste åren. Finns det något vi kan göra för att locka folk? Hjälper det om vi förstärker delen av Foxtrott och Slowfox i delar av kursen?

Ewa har fått förfrågan om att dansa med synskadade. Inget har blivit bestämt.

- 7 **Övriga frågor:** Förslag till nominering till GRF.
Föreslår omval av Astrid Nilsson som kassör i förbundsstyrelsen.
Föreslår omval av Knut Landén & Anne-Marie Olsson till ordinarie ledamöter i förbundsstyrelsen.
Föreslår omval av Ingrid Mårtensson & Jörgen Nilsson som ordinarie ledamöter till dansinstruktössektionen.
Föreslår Sven Jönsson som ordinarie revisor.
Föreslår omval av Bertil Lindberg som suppleant bland revisorerna.

Föreslår omval av Lars-Göran Larsson som ordförande i valberedningen.
Föreslår omval av Hartwig Nilsson & Bertil Lindberg som ledamöter i valberedningen.

- 8 **Nästa möte:** 26 Mars 2015 kl. 19.00 hos Jessica Greiff.
- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Ewa Högberg den 29 April 2015

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson & Mette Stolt.

3 **Dagordningen:** Godkändes

4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes

5 **Kassarapport:** Då vi har blivit färre medlemmar så har vårterminens kurs gått med förlust.

Dansen i Granbacken i Mars gick med förlust med 359kr per förening, eftersom vi var så få så blir det även en garantisumma som ska betalas till Granbacken.

6 **Rapporter och skrivelser:** Dansinstruktörsgruppen har gått igenom dansvideorna, de andra tyckte att dom var bra men att några små ändringar behövs.

Det har kommit en inbjudan från danssektionen till Slimminge bygdegård den 13 Maj.

7 **Övriga frågor:** Jessica Greiff fyller 25 år den 7/5, Ewa ordnar en blomma.

Ann Bertilsson har frågat om vi kan tänka oss att anordna ytterligare en träff för West Coast Swing.

Kurs under höstterminen, lokal är bokad mellan den 6/9 och den 22/11 klockan 18.00-22.00. Samma upplägg som under våren beroende på hur många nybörjare vi får in.

De 2-3 första gångerna blir det lite med inriktning foxtrott.

Vi har tackat ja till att hjälpa till med "Dans i skolan" den 25 och 28 Maj i Sätöfta.

Få är anmälda till vårdansen den 8 Maj. Ska vi ha fler lotterier och vinster? Ewa pratar med Lene om sponsringen.

Väntar på kontrakt inför hösten, Sven tar kontakt med Lene.

Uppvisningen den 6 Juni har vi inte fått tilldelat någon tid för uppvisning än. Sven ringer runt och försöker få ihop några dansare. Eventuellt delar vi ut lappar på dansen i Granbacken för att locka fler.

Frågan kom upp med Höörs marknad. Uppvisning ställer vi inte upp med om inte ändringar sker vad gäller golvet.

Vi har gärna en tombola dels för reklam men även för att vi tycker att det är kul. Sven pratar med brottarna om hur deras tankar går kring marknaden.

Funderingar går om/när vi ska hålla ett möte med Hörbys gammaldansförening. Vi tar upp frågan med föreningen.

8 **Nästa möte:** 28 Maj 2015 kl. 19.00 hos Mette Stolt.

9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening på Älvkullen den 04 Juni 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson & Mette Stolt.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** 1972 kr står som obetalda STIM men de är precis betalda, ny månad så därför står det inte med.
- 6 **Rapporter och skrivelser:** Kom en skiva från Jackpots idag till Ewa, har inte lyssnat igenom den ännu.

Ewa och Sven har varit på årsmöte. De förslag till ändringar vi kom med blev inte godkända.

Webbmastern som har snyggat till vår logga har uttryckt att det var dåligt att inte förbundets logga ska vara med på instruktionsfilmerna.

Dans i Sätotaskolan 60 elever 2 lektioner, det gick jättebra.

Vi har fortfarande inte hört något från brottarna om dom vill ha hjälp med lotteri på Höörs marknad. Sven försökte nå föreningen under styrelsemötet men utan svar. Vi väntar och ser om det blir något.

- 7 **Övriga frågor:** Vi ska försöka hålla ett möte med Hörby-Frosta angående danserna på Granbacken. Ewa tar kontakt med Lene och bokar möte.

Dansuppvisning på Berggrenska gården på lördag den 6 Juni, vi blir inte många men vi försöker genomföra någon form av uppvisning.

- 8 **Nästa möte:** 5 Augusti 2015 kl. 19.00 på Älvkullen (Halvårsmöte).
- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening på Älvkullen den 04 Juni 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson & Mette Stolt.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** 1972 kr står som obetalda STIM men de är precis betalda, ny månad så därför står det inte med.
- 6 **Rapporter och skrivelser:** Kom en skiva från Jackpots idag till Ewa, har inte lyssnat igenom den ännu.

Ewa och Sven har varit på årsmöte. De förslag till ändringar vi kom med blev inte godkända.

Webbmastern som har snyggat till vår logga har uttryckt att det var dåligt att inte förbundets logga ska vara med på instruktionsfilmerna.

Dans i Sätotaskolan 60 elever 2 lektioner, det gick jättebra.

Vi har fortfarande inte hört något från brottarna om dom vill ha hjälp med lotteri på Höörs marknad. Sven försökte nå föreningen under styrelsemötet men utan svar. Vi väntar och ser om det blir något.

- 7 **Övriga frågor:** Vi ska försöka hålla ett möte med Hörby-Frosta angående danserna på Granbacken. Ewa tar kontakt med Lene och bokar möte.

Dansuppvisning på Berggrenska gården på lördag den 6 Juni, vi blir inte många men vi försöker genomföra någon form av uppvisning.

- 8 **Nästa möte:** 5 Augusti 2015 kl. 19.00 på Älvkullen (Halvårsmöte).
- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening på Älvkullen den 05 Augusti 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson & Mette Stolt. Åhörare: Bo Högberg, Bo Persson, Inger Persson & Ingrid Mårtensson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** Halvårets sammanräknande innebär att vi har ett överskott på 29517,75 kr.
Vi måste försöka få in fler medlemmar, framför allt ungdomar. Får vi inte in fler unga så kan det eventuellt bli så att sponsorer drar in sin sponsring samt att vi inte får förtur på lokalen på Älvkullen då det främst är för ungdomsverksamheter.
- 6 **Rapporter och skrivelser:** Ett möte ska hållas hos Ewa Högberg tillsammans med Hörby-Frosta den 10 September angående danserna på Granbacken. Från vår förening kommer Ewa Högberg, Sven Jönsson samt eventuellt Gunnar Christoffersson medverka.

Granbacken ska kolla på datum till 2016 och återkommer med förslag. Kostnader så som entre m.m. blir som föregående år.

Kurser till våren - avslutning våren blir den 25/3 OM vi ska ha den på långfredagen.

Årsmötet är den 17 Januari och om vi börjar kursen söndagen efter, dvs den 24 Januari, så kommer det endast finnas 9 st kurstillfällen.

Det blir bestämt att vi börjar kursen den 24 Januari och håller istället för avslutning en så kallad "påskfest" på långfredagen den 25 Mars men fortsätter där efter med ytterligare 2 st kursträffar, dock inte den 27 Mars. De sista kursträffarna blir då den 3 samt 10 April.

Sista kurstillfället bjuds det på kaffe och kaka eller dyligt.

Höstens kurstider kommer vi diskutera vid senare möte men det borde bli ca den 11 September vi börjar kurserna.

Vi har fått besked från brottarna att de gärna vill ha hjälp med lottförsäljning under Höörs marnad 2015. Vi kommer att bemanna 2 st lotteristånd mellan 11-19 på lördagen samt mellan 11-17 på söndagen. Schema är utskickat via mejl till alla berörda. Stolar, sopsäckar, tejp och saxar kommer finnas i varje stånd till reklam och sophantering.

Lappar med "reklam" för höstterminen finns och kommer att delas ut i lotteristånden under marknaden.

- 7 **Övriga frågor:** Frågan kommer upp om nybörjarkursen, hur gör vi om vi inte får in några nya. Efter diskussion kommer vi fram till att det borde komma tillräckligt med folk för en nybörjar kurs, annars blir det med största sannolikhet en förenklad fortsättning för fjolårets nybörjare.

Vad gäller forstättningskursen så hoppas vi på att det kommer upp någon ny enklare dans på kommande instruktörsträff som vi kan ta upp.

Vi går igenom några danser som kommer att skickas till Ewa Lidberg som förslag att tas upp på instruktörsträffen.

- 8 **Nästa möte:** 24 September hos Gunnar Christoffersson.

- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Gunnar Christoffersson den 24 September 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson, Jessica Greiff & Mette Stolt.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** Ekonomin är stabil. Vi ligger 30000 plus. 10000 är från banken och 15000 är fixar gruppen, de har dragit in det största inkomsterna.

Dansen i Granbacken den 4 September blev vi 109 st ätande (18 styrelseledamöter samt respektive, 91 helbetalande). Endast till dansen kom det 28 helbetalande och 2 st styrelseledamöter samt respektive. 1st har kommit in under middagen utan att vi vet vem så den får vi betala för. Sammanlagt blev vi 140st, 14 st mer än vi "måste" för att slippa garantisumman.

Vi har skickat in underlag för två annonser i Frostabladet, Skånskan och Eslövsbladet inför dansen den 4 September och har fått svar på att de har tagit emot underlaget.

Dock har styrelsen uppmärksammat att endast en av annonserna var med i Frostabladet.

- 6 **Rapporter och skrivelser:** Vi är ca 20 st färre medlemmar än samma tid förra året. Resultatet ligger bra till jämfört med budget trots att vissa inkomster är lägre än förväntat.

Möte med Hörby-Frosta. Diskuterade orkestrar och fick förslag på datum från Granbacken. Granbacken vill höja priset med 10 kr, i gengäld kommer gratis vatten ingå i priset.

Datumen för nästa år är: 8 januari, 5 februari, 11 mars, 8 april, 13 maj och 7 oktober. Datumen i September och november är tillfälligt oklara - beror på om vi ska ha mat och vilken orkester det blir.

Vårens orkestrar: Sweedz, Remlenz, Ingvar Fasth, Jackpots, Rent Drag. Höstens Orkestrar: Christer Lundgren (med någon mer orkestermedlem), Svante & Co och C-laget. Löpsjötorparen och några fler kom upp på tal men vi vet inte hur pass de drar folk i våra trakter.

En plats är tillfälligt vakant under hösten.

Lottpriser november är på gång - vad tror vi kan bli uppskattat?

Sponsring av Köttboden i Höör.

Sponsorer ska fixas till nästa år, Sven har fixat detta innan men han tar gärna emot förslag. Ica kommer upp på tal redan nu.

Alla entrepriser kommer höjas med 10kr vilket betyder att det blir 160kr respektive 110kr i entre från och med nästa år.

Skånskans annonser kommer att sättas in lördagen innan dansen istället för samma dag som dansen är, vi ska även skriva vilken dag (fredag) dansen är.

7 dagar innan är sista anmälan vid mat.

För att inte få "snyltare" så kommer alla anmälda få biljett som lämnas när man hämtar maten.

Samverkan med andra föreningar – de har varit och hälsat på oss, vi borde åka och dansa hos dom!

Möte med en 3:a skåne. Det pratades mest om kurserna. Teckomatorp har inte längre någon barnkurs då ungdomarna har blivit vuxna. De kommer även fram till att det blir fler och fler danser med mat. Nästa möte är i Vallåkra.

Diskussion om dragspelet, ska vi behålla dragspelet? Det har hänt att orkestrar bytts ut och danser ställts in.

Förslag till GRFs möte är att det blir mer som reklam vilka föreningar som finns och sen får man kolla på datorn eller ringa till föreningen och höra när de har danser.

Dansinstruktörsträff i Slimminge – två danser som vi vill ta upp på våra egna kurser är: Tisdagspolka och Öresunds jubileums vals.

Saloondansen och Anderssons tango togs med upp men det är inget som vi är intresserade av i nuläget.

Sven har varit på möte med Älvkullen inför ny ljudanläggning, det är inte säkert ännu hur det kommer bli. Mer info kommer vid tillfälle.

Skrivelse från kommunen – delta i höstlovsaktivitet? Avböjes.

28/9 är vi kallade till brottarklubben för genomgång och utvärdering av marknaden. Och då kommer vi även få utbetalt vad vi sålt för. V har aldrig sålt så mycket lotter förr så det ser ljust ut.

Inbjudan till vårsol 50 år Fredag 10/10. Anmälan för ätande senast 30/9. Vi uppvaktar med en blomma som Ewa ordnar.

Inbjudan till höstträff i förbundet 18/10, mötet hålls i Hantverksgården i Löberöd. 2 st har rösträtt. Frågor som ska tas upp är avgifter för musik, ungdomarnas verksamhet samt hur gör vi för att inte alla ska hålla dans samma kväll? Hur når vi bäst ut med information när dragspelet inte finns längre?

Budget för förbundet 2016. Hur många medlemskort ska vi ha?

Sven och Mette medverkar från vår förening.

Inbjudan till orkestern Bamse – dansrotundan i Klagshamn Fredagen den 23/10. 19.30-00.00. 2 personer bjuds på inträde, är vi fler så kostar det 50kr i entre.

Sista anmälan 15/10.

Kursinbudningar

"att arbeta med ledarförsörjning". Avböjes.

"Seminarie för barn som växer upp i olika dysfunktionella familjer".
Avböjes.

Föreningen Junits har instruktörer som inte är utbildade. Diskussioner om vi ska påtala att vi inte vill ha utbildade instruktörer eller om vi ska hjälpa dem att bli färdigutbildade.

- 7 **Övriga frågor:** Nästa år fyller föreningen 60 år, ska vi ha något speciellt arrangemang? Frågan är väckt och tas upp igen nästa möte.

2016års årsmöte blir den 17/1.

Höstterminen 2016 börjar vi den 11/9 och är 10 gånger framåt.

Ska vi ha någon som spelar påskfesten? Vi kommer fram till att vi gärna vill ha en lite mindre orkester så att alla som vill kan dansa. Vi kollar runt efter mindre orkestrar och pratar vidare om detta vid senare tillfälle.

Dans i skolan 20 Oktober, Sven och Gunnar lär ungdomarna i Sätöfta foxtrott och vals under förmiddagen. Detta är utöver den dans i skolan som vi brukar ha på hösten. Idrottsläraren i Sätöfta tycker att det är viktigt att ungdomarna kan dessa danser då de slutar skolan.

Eftersom det inte kom någon vart med videoinspelningarna via förbundet så bestämmer vi att vi i föreningen ska spela in filmer som blir tillgängliga för våra egna medlemmar.

Vi bestämmer att vi ska träffas, först och främst, två tisdagar och påbörja inspelningarna. De första inspelningskvällarna kommer att bli den 29 September samt den 6 Oktober klockan 19.15 på Älvkullen. Vi hör med några andra duktiga dansare om de kan vara med och hjälpa till. Förbundets videoprojekt vet vi fortfarande inte hur det ska fortsätta.

- 8 **Nästa möte:** 29 Oktober 2015 kl. 19.00 hos Mette Stolt.

- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Mette Stolt den 12 November 2015

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson, Jessica Greiff & Mette Stolt.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes
- 5 **Kassarapport:** Föreningen har en stabil ekonomi vilket gör det möjligt för oss att på lämpligt sätt fira nästa års jubileum.

Tyvärr blev vi endast 84 dansande på vår dans den 9/10 till orkestern Svante & Co, bakslag på 4349 kr att dela med Hörby. Lotterierna blev slutsålda trots det låga deltagarantalen.

Sven Jönsson har ansökt om utbetalning av Sparbanken Skånes bidrag till videoprojektet som har blivit utbetalt.

Fixargruppen har än en gång dragit in en stor summa pengar till oss då de har lagat mat och fixat till dansen som West Coast Swing hade föregående helg.

- 6 **Rapporter och skrivelser:** Bo och Ewa Högberg representerade oss på föreningen Vårsols jubileum – det var uppskattat.

Sven Jönsson och Mette Stolt representerade oss på höstmötet men har ingenting direkt att redovisa.

Några av videospelningarna ligger nu på vår hemsida och vi är nöjda med dom.

Vi har pratat med några andra i förbundet och de tycker att våra filmer är bra och vill gärna att vi är med och spelar in fler filmer som kan användas i utbildningssyfte.

Några danser som vi vill spela in dansas nästan aldrig exakt som det står i beskrivningarna, det lärs inte ens ut som det står i beskrivningen. Hur ska vi göra när vi spelar in, ska vi filma som vi brukar dansa eller som det står i beskrivningen? Vi beslutar att vi kommer lägga ut videos på hur vi lär ut danserna även om det ibland kan skilja lite från beskrivningen.

Sven Jönsson och Mats Nilsson representerade oss när Bamse introducerade sig på Dansrotundan i Klagshamn. De gjorde ett bra intryck.

Funderingar går om vi ska anlita dom till påskfesten, beslut tas vid ett senare möte.

Gunnar Christoffersson pratar med Martin Christoffersson om han vill spela på julavslutningen och vad han isåfall vill ha för det.

På julavslutningen bestäms det att föreningen ordnar mat, kaffe och kaka till självkostnadspris 80 respektive 40kr.

Vi har fått en inbjudan till ledarutbildning för ungdomar i Hörby. – Avböjes.

Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson och Jessica Greiff var i Sätöfta och lärde högstadieläverna foxtrott och vals. Dom är väldigt duktiga.

- 7 **Övriga frågor:** Sven Jönsson kommer nästa styrelsemöte lägga fram ett förslag på ändrat arbetssätt inom styrelsen till nästa år.

2 st gamla högtalare står i vårt förråd, ska vi göra av med dom? Ja!

- 8 **Nästa möte:** 2 December 2015 kl. 19.00 hos Jessica Greiff.

- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Jessica Greiff den 2 December 2015

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson, Jessica Greiff, & Mette Stolt.

3 **Dagordningen:** Godkändes

4 **Föregående mötes protokoll:** Godkändes

5 **Kassarapport:** Rekordöverskott på ca 35000 kr detta året. STIM kommer eventuellt med en tillägsfaktura så detta är en ca summa.

Till dansen på Granbacken då C-laget spelade så kom det 50 personer mindre än beräknat, vi var endast 90 st. Resultat blir därför 5000kr minus (att dela på båda föreningarna). Vi får även betala ca 5000kr i garantisumma till Granbacken eftersom vi varit så få på våra dansträffar under hösten (även detta att dela på båda föreningarna).

STIM har ändrat i sina tabeller så att vi inte längre har rabatt på våra "reducerade" entréer (Styrelse, ungdom etc), utan får betala samma avgift för alla besökare (3.38 plus 6% moms per besökare).

6 **Rapporter och skrivelser:** Inbjudan till dans i 'granngården' i samband med nordstadssvängen. Vi bestämmer att det inte är något för oss.

Lundgrens, som säljer lottringar till oss, har skickat ut förfrågan om vi vill beställa fler. Vi bestämmer att vi ska beställa en låda med lotter. Sven Jönsson kollar om vi även behöver beställa entrébiljetter.

PROs kurser är avslutade. Ewa Högberg och Sven Jönsson har fått förfrågan om att fortsätta nästa termin och de har tackat ja.

7 **Övriga frågor:** Sven Jönsson har förberett lappar inför årsmötet. Styrelsen går igenom dessa och tycker de ser bra ut. Sven tar upp frågan om vi ska föreslå att ha ett så kallat verkställande utskott (3 ordinarie ledamöter varav minst en med behörighet att teckna firma) för att minska styrelsemöten så att fler kan komma. Styrelsen tycker att detta låter som ett bra förslag och önskar att detta tas upp på årsmötet.

Förbundet har beviljat att vi kommer att få en guldnål som vi vill tilldela Ingrid Mårtensson.

Diskussioner om styrelsens ersättning, hur ska den delas upp? Fundera gärna på förslag.

Planering för påskfesten kommer tas upp närmre den 13 Januari.

8 **Nästa möte:** 13 Januari 2016 kl. 19.00 hos Sven Jönsson.

9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Mette Stolt, sekreterare